
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 31. posiedzeniu Senatu
w dniu 22 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

W trakcie dy¿urów senatorskich zwrócili siê do mnie chorzy na AMD, czyli wysiêkow¹ postaæ zwyrod-
nienia plamki ¿ó³tej. Poinformowali mnie o tym, ¿e na rynek wprowadzony zosta³ lek najnowszej genera-
cji, Lucentis, stworzony do leczenia tej choroby. Lek uzyska³ zezwolenie na dopuszczenie do obrotu na
terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, wydane przez Radê Unii Europejskiej.

Niestety, koszt medykamentu jest bardzo wysoki i pacjentów dotkniêtych AMD nie staæ na jego zakup.
Zwracam siê zatem do Pana Prezesa z proœb¹ o rozwa¿enie mo¿liwoœci wpisania leku na listê œrod-

ków refundowanych.
Warto podkreœliæ, ¿e AMD dotyka ogromnej liczby ludzi i nazywane jest epidemi¹ œlepoty XXI w.
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